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ZAPISNIK SA SJEDNICE SUDSKOG SAVJETA ODRŽANE 8.7.2019.  

 

Sjednici su prisustvovali svi članovi Savjeta, uključujući i ministra Zorana Pažina. 

 

Prvo su ispitivali kandidate prijavljene na oglas za izbor jednog sudije u Viši sud u Bijelom Polju i to:  
 

1. Dragan Mrdak, sudija Osnovnog suda u BP, intervju trajao od 8:20h do 8:25h 

 

Komisija za ocjenjivanje rada sudija je kandidata ocijenila ocjenom dobar, 24 godine radnog staža. 

Vesna Medenica: 

1. Koja je motivacija da se konkuriše za Viši sud s obzirom na sve one izazove koji tamo predstoje?  
2. Jeste li svjesni tih izazova? Malo mi pojasnite vaš odnos prema tim izazovima, jeste li spremni? 

Kako ćete se nositi sa njima? 
3. Što se tiče procesne discipline u Višem sudu u B.P. imamo malo tu odstupanja?  
4. Dosta se komotno pojedine sudije ponašaju, ne koriste pravnički rječnik... Kako gledate na to?  
5. Hoćete li kao mlađi kolega uticati da se neke stvari mijenjaju? 

Vesna Simović Zvicer: 

1. Šta biste uradili kada bi vidjeli da neki kolega ne poštuje obaveze koje su predviđene zakonom ili 
dolazi pijan na posao? 

Rada Kovačević: 

1. Vi ste kolega, koliko vidim iz izvještaja, radili krivicu, da li biste bili spremni da promijenite 
referat sad u Višem sudu da radite predmete iz građanske oblasti? 

 

2. Violeta Raičević, sudija Osnovnog suda u BP, intervju trajao od 8:20h do 8:35h 

 

Komisija za ocjenjivanje rada sudija je kandidata ocijenila ocjenom dobar. 

Vesna Medenica: 

1. Postaviću isto pitanje kao kolegi Mrdaku samo drugačije formulisano - izazovi sudijski su veliki u 
bilo kojoj nadležnosti. Viši bjelopoljski sud ima višestruku nadležnost pa me interesuje s obzirom 
na podatke koje imamo pred nama, kako procjenjujete, koji bi to izazovi bili sa kojima bi se 
susreli i kako bi se sa tim izazovima vi izborili? 

2. Spomenuli ste nova procesna načela - kako ih identifikujete i kako ih želite primijeniti? 
3. Ajte jedan barem standard navedite koji ste primijetili da gore ne primjenjuju, a vi bi vašim 

dolaskom učinili efikasnijim ili kvalitetnijim rad suda. 
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Vesna Simović Zvicer: 

1. Birani ste prije nepune 3 godine za sudiju Osnovnog suda, a u odgovoru ste rekli da, 
parafraziram, smatrate da bi u Višem sudu bio ozbiljniji i posvećeniji rad nego u Osnovnom. Na 
šta ste to mislite, pojasnite? Jer to može da se tumači na razne načine. 

Dragan Babović: 

1. Kako mislite nepoznati predmeti? Jeste li radili krivicu? Ako budete u parničnom referatu? 

Ana Perović Vojinović: 

1. Što mislite o specijalizaciji sudije u referatu u kojem radite? 

 

Spomenuli su HRA i rekli: ”u izvještaju naših kolega se postavilo pitanje o tome kako se ne postavljaju 
ista pitanja, ali to je gotovo nemoguće uraditi kada je u pitanju intervjuisanje kandidata kao što slijedi 
- preko 40 njih”.  

_____________________________________________________________________________________ 

 

Onda se prešlo na ispitivanje kandidata za izbor 10 kandidata za sudije u osnovnim sudovima. Prvo su ih 
sve identifikovali, a onda intervjuisali sledećim redom:  

 

1. Ana Rovčanin, savjetnica u Višem sudu u Bijelom Polju, intervju trajao od 9:15h do 9:19h 

 

Ukupno 71 poen. 

Mladen Vukčević: 

1. Koliko ste zadovoljni procesom usavršavanja u vašem sudu?  
2. Šta mislite, da li to omogućava da se neko valjano pripremi za sudiju? 

Vesna Medenica: 

1. Imate li normu nacrta odluka? Koliko tih nacrta morate uraditi?  
2. Imate li mentora sudiju kome samo radite odluke ili radite po potrebi? 

 

2. Nikac Nikčević, savjetnik u Osnovnom sudu u Nikšiću, intervju trajao od 9:20h do 9:23h 

 

Ukupno 69 poena. 

Vesna Simović Zvicer: 

1. Na kom smjeru ste bili na fakultetu obzirom da je ovolika razlika u prosjeku na osnovnim i 
specijalističkim studijama? 
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Vesna Medenica: 

1. Jesi li zadovoljan učinkom na pisanom dijelu?  
2. Jeste li na parničnom ili krivičnom referatu? 
3. Da li pratite vi, kada radite nacrt odluke, njeno ishodište po žalbi? Kakvi ste u ocjenama žalbenih 

sudova? 
4. Čitate li, primjera radi, ako se ukine ta odluka, razloge? Da li čitate, prije nego što se otpremi 

predmet, i žalbe branioca tj. punomoćnika? 
 

3. Svetlana Lalović, savjetnica u Osnovnom sudu u Nikšiću, intervju trajao od 9:23h do 9:25h 

 

Ukupno 74 poena. 

Mladen Vukčević: 

1. Kako vidite Vaše usavršavanje u sudu?  
2. Da li je to bilo u dovoljnoj mjeri da obezbijedi da budete sjutra sudija?  
3. Koliko se u sudu tome posvećuje pažnja? 

Vesna Medenica: 

1. Koliko vam je koristila inicijalna edukacija koju ste položili? 
2. Jeste li imali prilike da učestvujete ne seminarima i predavanjima koje je Centar za obuku 

organizovao? 
 

4. Hasira Bećović, savjetnica u Osnovnom sudu u Ulcinju, intervju trajao od 9:25h do 9:29h 

 

Ukupno 70 poena. 

Vesna Medenica: 

1. Kome radite odluke u Osnovnom sudu? 
2. Kakva je atmosfera u O.S. u Ulcinju?  
3. Da li imate utisak da su građani zadovoljni efikasnošću i ostalim? 

 

Vesna Simović Zvicer: 

Rekli ste da ste obavljali poslove sekretara suda, je li to bilo vezano za radne odnose?  

Rada Kovačević: 

Vidim da ste bolje uradili presudu iz građanske oblasti nego iz krivične. Jeste li više radili parnicu? 
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5. Miloš Ivanović, savjetnik u Osnovnom sudu u Nikšiću, intervju trajao od 9:30h do 9:32h 

 

Ukupno 71 poen, konkurisao i prošle godine. 

Vesna Simović Zvicer: 

1. Imali smo priliku da razgovaramo i prošle godine sa vama - je li se nešto promijenilo od prošle 
godine vezano za vaše iskustvo u sudu u Nikšiću? 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše građansku odluku koju je kandidat uradio, kaže da je dobro uradio. 

 

6. Jelena Đukanović, savjetnica u Osnovnom sudu u Nikšiću, intervju trajao od 9:32h do 9:37h 

 

Ukupno 75 poena. 

Mladen Vukčević: 

Vidim da ste radili i u advokatskoj kancelariji i u sudu - napravite mi paralelu usavršavanja, gdje se može 
više naučiti? 

Vesna Simović Zvicer: 

Rekli ste da ste radili u svim referatima i onda vam je prestao radni odnos, i sad ste bez posla? 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše građansku presudu, kaže da je odlično uradila. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše krivičnu presudu, objašnjava gdje je pogriješila. 

 

7. Bojan Čanović, savjetnik u Osnovnom sudu u Nikšiću, intervju trajao od 9:38h do 9:42h 

 

Ukupno 64 poena. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše krivičnu presudu i kaže gdje je pogriješio. 

Tu je onda kandidat rekao kako nije imao dovoljno vremena, kako uvijek kad piše zbuni se itd. I onda 
se tu pričalo kako bi bilo dobro da se ti testovi rade na kompjuterima, a ne da pišu po 5h. Onda se g-
din Vukčević meni obratio i rekao da bi o ovome trebalo ozbiljno razmisliti. 
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Rada Kovačević: 

Znate li gdje ste pogriješili u građanskoj odluci? 

 

8. Jelena Dragović, savjetnica u Osnovnom sudu u Beranama, intervju trajao od 9:43h do 9:45h 

 

Ukupno 64 poena. 

Bila je već kandidat za sudiju za prekršaje, pa je Vesna Simović Zvicer prokomentarisala da je ovaj put 
neće ništa pitati, jer je svaki put isto pita. 

Vesna Medenica: 

Jesi li svjesna gdje si pogriješila u odluci?  

 

9. Elza Adrović, savjetnica u Osnovnom sudu u Beranama, intervju trajao od 9:45h do 9:47h 

 

Ukupno 67 poena. 

Vesna Simović Zvicer: 

Zašto ste u Novom Pazaru završili fakultet? 

 

10. Azra Idrizović, savjetnica u Višem sudu u Bijelom Polju, intervju trajao od 9:47h do 9:51h 

 

Ukupno 66 poena. 

Mladen Vukčević: 

Bez pitanja. Komentariše: Za rad u Višem sudu u B.P. za protekle tri godine dobila je ocjenu odličan. Da li 
to pišemo kod svih kandidata? (obraća se Sekretarijatu i sugeriše da se takve informacije za svakog 
kandidata upisuju). 

Rada Kovačević: 

Imate li potrebu da znate gdje ste pogriješili, s obzirom da ste dobili 28 poena u građanskoj odluci? 
Objašnjava joj gdje je pogriješila. 

Vesna Simović Zvicer: 

Vidim iz biografije da ste upisali fakultet 1996, a diplomirali 2008. godine. Možete li da objasnite zašto 
12 godina studiranja? 
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11. Bojan Pavićević, savjetnik u Osnovnom sudu u Bijelom Polju, intervju trajao od 9:52h do 9:56h 

 

Ukupno 69 poena. 

Vesna Medenica: 

Znate li gdje ste omanuli?  

Rada Kovačević: 

Znate li u građanskoj odluci gdje ste omanuli?  

 

12. Dino Lukač, savjetnik u Sudu za prekršaje u Bijelom Polju, intervju trajao od 9:53h do 10:02h 

 

Ukupno 70 poena. 

Vesna Medenica: 

Jesi li zadovoljan odlukama?  

Rada Kovačević: 

Vi ne znate vjerovatno gdje ste u parnici neke greške napravili?  

Mladen Vukčević: 

Radili ste u tri suda (sud za prekršaje, osnovni i viši sud - koliko se pažnje posvećuje edukaciji mladih 
ljudi? Ima li tu razlike? 

 

13. Jelena Jablan, savjetnica u Osnovnom sudu u Cetinju, intervju trajao od 10:03h do 10:07h 

 

Ukupno 63 poena. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše šta nije dobro uradila u krivičnoj presudi.  

 

14. Jovana Uhrin, savjetnica u Osnovnom sudu u Kotoru, intervju trajao od 10:08h do 10:13h 

 

Ukupno 61 poen. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše što nije dobro uradila u krivičnoj presudi. 
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Rada Kovačević: 

Znate li gdje ste u građanskoj pogriješili?  

 

15. Krsto Pejović, savjetnik u Osnovnom sudu u Cetinju, intervju trajao od 10:14h do 10:19h 

 

Ukupno 78 poena. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše kako je uradio građansku odluku i kaže da je odlično uradio i da je izostavio 
samo vrijednost spora. 

Vesna Simović Zvicer: 

Bez pitanja. Komentar: Ja bih dodala da ne bude previše skroman. Vi ste magistrirali u Beogradu? Pored 
njegovog imena nema mr. 

Mladen Vukčević: 

1. Što je tema vašeg magistarskog rada? Ja sam sretao vaše radove u literaturi. 
2. Jeste li doktorski upisali? Jeste, a ni to ne piše čak u vašoj biografiji. A koja vam je tema 

doktorskih? 
 

Vesna Medenica: 

Treba li vam objašnjenje zašto ste u krivici dobili jedan bod manje? Objašnjava gdje je pogriješio. 

 

16. Nina Paović, savjetnica u Osnovnom sudu u Cetinju, intervju trajao od 10:19h do 10:22h 

 

Ukupno 63 poena. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila u građanskoj odluci. 

Vesna Medenica: 

Komentariše da je napravila kardinalnu grešku i pita može li se sjetiti gdje? Onda komentarišu te greške. 
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17. Radovan Koprivica, javni izvršitelj u Nikšiću, intervju trajao od 10:22h do 10:28h 

 

Ukupno 66 poena. 

Mladen Vukčević: 

Sad ste javni izvršitelj, a radili ste u Željezničkoj infrastrukturi, pa pri Pošti itd. Što mislite, kolika je 
prednost ovih koji rade u sudu i slično u odnosu na Vas? 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješio u krivičnoj odluci.  

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješio u građanskoj presudi. 

 

18. Daliborka Vuksanović, savjetnica u Sekretarijatu Sudskog savjeta, intervju od 10:35h do 10:40h 

 

Ukupno 74 poena. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila taj jedan poen. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše kako je uradila građansku odluku. 

Vesna Simović Zvicer: 

1. Nešto o motivima? 
2. A kući imate troje djece? Čestita i podržava.  

 

19. Ana Stojanovski, savjetnica u Osnovnom sudu u Podgorici, intervju trajao od 10:41h do 10:45h 

 

Ukupno 72 poena. 

Vesna Medenica: 

Komentariše gdje je pogriješila u krivičnoj odluci.  

Pita da li je više radila u krivici ili parnici? 

Mladen Vukčević: 

Vi ste saradnik u nastavi na UDG-u, kada bi vam neko dao da birate između te dvije karijere, šta bi 
odabrali? 
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Rada Kovačević: 

Pita zna li gdje je pogriješila i onda komentariše gdje je pogriješila u građanskoj odluci. 

 

 

20. Aleksandar Veljović, savjetnik u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 10:45h do 10:49h 

 

Ukupno 70 poena. 

Vesna Medenica: 

Pita zna li gdje je pogriješio i to komentariše. 

Vesna Simović Zvicer: 

Radili ste skoro 6h presudu? Kako vam je to malo vremena? 

Rada Kovačević: 

Vi radite u sudu? Jeste li više na građanskom ili krivičnom referatu? 

Pita zna li gdje je pogriješio i to komentariše. 

 

21. Ivana Đeković, savjetnica u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 10:50h do 10:54h 

 

Ukupno 76 poena. 

Vesna Medenica: 

Komentariše gdje je pogriješila u krivičnoj odluci.  

1. Svakodnevno radite nacrte odluka?  
2. Imate li različite mentore tj. sudije?  
3. Da li morate da pratite sudijin pristup i oblikovanje presude ili to radite onako kako vi smatrate 

da treba? 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila u građanskoj odluci. 
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22. Ivana Martić, savjetnica u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 11:32h do 11:39h 

 

Ukupno 65 poena. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše kako joj je rukopis toliko loš da je jedva raščlanila o čemu piše. Onda 
komentariše gdje je pogriješila u krivičnoj odluci. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Isto komentariše rukopis i nastavlja da komentariše gdje je pogriješila u građanskoj odluci. 

Verica Sekulić: 

Komentar: Kažu da genijalni ljudi imaju loš rukopis. 

 

23. Anja Krkeljić, savjetnica u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 11:40h do 11:43h 

 

Ukupno 80 poena. 

Vesna Medenica: 

Komentar: Najbolji vam je rad, jer prevazilazi onu strogu sudijsku formu. Taj rad treba svi da pročitaju. 
Nabraja čime se sve bavila u krivičnoj odluci. 

1. Dva su Vam prezimena, jeste li se ostvarili kao majka? I želi joj da se i u tome ostvari. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentar: Isto kaže da je građanska odluka bila odlična, bez greške. 

Mladen Vukčević: 

Bez pitanja. Komentar: Kako je završila privatni fakultet (UDG), a ovakve rezultate ostvaruje, što znači da 
ne treba imati bilo kakvih predrasuda prema privatnim fakultetima. 

Vesna Simović Zvicer: 

Pohvaljuje i pita o profesorima koji su joj predavali na fakultetu. 
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24. Milena Marković Vujanović, savjetnica u Osnovnom sudu u PG, intervju od 11:44h do 11:47h 

 

Ukupno 79 poena. 

Vesna Simović Zvicer: 

1. Zašto ste skromni, zašto niste upisali ispred Vašeg imena ovo da ste završili master studije na 
Pravnom fakultetu u BG tj. dodali mr? 

2. Šta vam je bila tema master rada? 

Ana Perović Vojinović: 

1. Kako ste turski naučili? 

Vesna Medenica: 

Komentariše da je dobila 40 poena u krivičnoj odluci i pita radi li često te odluke.  

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše da je odlično uradila i obašnjava zašto je izgubila jedan poen. 

 

25. Luka Radulović, savjetnik u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 11:48h do 11:50h 

 

Ukupno 76 poena. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše zašto je oduzela jedan bod. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješio u građanskoj odluci. 

Mladen Vukčević: 

Koje poslove radite kao samostalni savjetnik? 

 

26. Aida Muzurović, savjetnica u Višem sudu u PG, intervju trajao od 11:50h do 11:55h 

 

Ukupno 70 poena. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila u krivičnoj odluci. 
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Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila u građanskoj odluci. 

Mladen Vukčević: 

Radite poslove koji se tiču odnosa s javnošću. Kako vidite odnos sudova i medija? 

 

27. Ivan Vukićević, savjetnik u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 11:55h do 12:46h sa 
prekidom za odlučivanje o zahtjevima za izuzeće Ljora Markića i Vesne Simović Zvicer 

 

Ukupno 69 poena. 

Vesna Medenica: 

Pita je li svjestan gdje je omanuo i onda objašnjava gdje. Ivan objašnjava da nije svjestan gdje je baš 
toliko omanuo. Onda Medenica dodaje da on zna da su testovi anonimni i nastavlja da objašnjava gdje je 
pogriješio.  

Ivan pita Medenicu – jesam li ja najgore uradio krivičnu presudu? Vesna kaže ne, ima ih i sa 26 i sa 
manje. 

Ivan kaže da mu je čudno da je prošle godine osvojio 37 poena, a ove godine mnogo manje. Onda 
Medenica kaže da ne zna ko je ko i da su testovi bili anonimni i da su ih oni tek danas identificirali, tako 
da nije znala da je to njegov rad. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentar: Kod mene ste osvojili 40 poena. Tu se onda kolega očigledno može zaključiti da 
ste nešto omanuli u krivici, jer kod dosadašnjih kandidata maksimalno su se te dvije odluke razlikovale u 
po 2-3 poena.  

Onda Ivan dodaje da je uvijek iskren i neće izaći iz sale da kaže nešto što nije rekao u sali. Onda je 
govorio o Ljoru Markiću i konfliktu interesa. Vesna Simović Zvicer ga pita kakve to veze ima sa 
rezultatima testa. Ivan objašnjava da ima veze sa intervjuom. 

Ljoro Markić dodaje da nije u konfliktu interesa, da se nije složio sa njegovim prošlim zahtjevom za 
izuzeće, ali da je rekao da će izaći ako treba kako bi se otklonila bilo kakva sumnja. 

Ivan onda dodaje da će u pisanoj formi predati ponovo zahtjev za njegovo izuzeće. 

Pažin se uključuje i sugeriše da odmah preda taj pisani zahtjev, Medenica podržava i kaže da bi trebalo 
prekinuti sjednicu dok on to ne preda kako bi se procedura ispoštovala. 

Zahtjev za izuzeće Ljora Markića usvojen, za Vesnu Simović Zvicer odbijen. 

Mladen Vukčević: 

Iskustvo, rad sa mladim kadrovima, stručno usavršavanje u sudu, prednosti i mane, na kojim ste 
referatima radili? 

Ivan dodaje da želi da izvrši uvid u krivičnu odluku koju je pisao. 



13 
 

28. Filip Pavićević, savjetnik u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 12:47h do 12:54h  

 

Ukupno 63 poena. 

Vesna Medenica: 

Pita može li se sjetiti gdje je pogriješio i onda komentariše gdje je pogriješio. 

1. Da li pratite nacrt vaših odluka koje radite za vašeg mentora – kako prolaze u drugostepenom 
postupku?  

2. Dešava li vam se da ubijedite sudiju u drugačiju odluku odnosno u drugačiju koncepciju? 
3. Mentor vam da predmet iz krivične ili građanske materije i vi vidite da bi vaše poznavanje prakse 

ESLJP moglo biti potpora zaključku sudije, a on vam na to nije ukazao. Da li bi ga upozorili na to? 
4. Kako implementirate takvu odluku? Kažete li da je to evidentno u toj i toj odluci ESLJP ili nešto 

drugo?  

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješio u građanskoj odluci. 

 

29. Jelena Radović, savjetnica u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 12:55h do 12:59h  

 

Ukupno 71 poen. 

Vesna Simović Zvicer: 

1. Magistrirali ste u Beogradu – na kom smjeru, što vam je bila tema? 
2. A na specijalističkim? 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

 

30. Vladana Raičević, savjetnica u Višem sudu u PG, intervju trajao od 13:00h do 13:05h  

 

Ukupno 75 poena. 

Vesna Simović Zvicer: 

1. Na kojem referatu radite?  
2. Jeste li radili u OS u PG ili u HN?  
3. Dvije godine ste volontirali? 
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Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

Mladen Vukčević: 

1. Bili ste u OS u PG i HN, pa u Viši sud u PG – možete li da napravite paralelu u pogledu sticanja 
znanja u svim tim sudovima? 

 

31. Radojka Nišavić, savjetnica u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 13:05h do 13:08h  

 

Ukupno 61 poen. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

 

32. Ivana Žujović, savjetnica u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 13:09h do 13:11h  

 

Ukupno 70 poena. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

Mladen Vukčević: 

1. Sve vrijeme ste u sudu?  

2. Na kojim referatima ste radili? 

 

 

 



15 
 

33. Neda Vukoslavčević, savjetnica u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 13:12h do 13:15h  

 

Ukupno 78 poena. 

Vesna Simović Zvicer: 

Na kom referatu ste radili? 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše da je odlično uradila. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše da je odlično uradila. 

 

34. Dragana Lubarda, savjetnica u Višem sudu u PG, intervju trajao od 13:15h do 13:19h  

 

Ukupno 75 poena. 

Vesna Simović Zvicer: 

U kom referatu radite? 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše da je odlično uradila, bez greške. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

Mladen Vukčević: 

1. Svo vrijeme ste u Višem sudu?  
2. Koliko naše sudije koriste praksu ESLJP? 

 

35. Mirko Kojović, savjetnik u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 13:20h do 13:24h  

 

Ukupno 78 poena. 

Vesna Medenica: 

Komentariše zašto mu je dala 2 boda manje. 

1. Da li vam iskustvo iz Upravnog suda pomaže u drugim referatima? 
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Ana Perović Vojinović: 

Sad kad ste u prilici da uporedite ta dva suda, mislite li da je upravna materija specifična? 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Pohvaljuje ga za građansku odluku. 

Vesna Simović Zvicer: 

1. Pohađali ste uglavnom seminare iz krivično pravne oblasti. Jeste li na tom referatu? 
2. Jeste li bili raspoređeni u parnicu? 

 

36. Vladimir Bulatović, savjetnik u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 13:25h do 13:30h  

 

Ukupno 75 poena, šesti put konkuriše. 

Ana Perović Vojinović: 

1. Motivacija? I dalje ste je zadržali? 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješio. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješio. 

Mladen Vukčević: 

Koje godine ste prvi put konkurisali? 

 

37. Jelena Šimrak, savjetnica u Osnovnom sudu u PG, intervju trajao od 13:30h do 13:34h  

 

Ukupno 72 poena. 

Vesna Simović Zvicer: 

Bez pitanja. Komentariše njen prosjek sa osnovnih i specijalističkih studija. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 
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38. Ilija Radulović, savjetnik u Višem sudu u PG, intervju trajao od 13:35h do 13:40h  

 

Ukupno 69 poena. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješio. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješio. 

 

39. Marko Ivanović, savjetnik u Višem sudu u PG, intervju trajao od 13:40h do 13:45h  

 

Ukupno 69 poena. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješio. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješio. 

 

40. Tijana Badnjar, savjetnica u Vrhovnom sudu, intervju trajao od 13:45h do 13:54h  

 

Ukupno 80 poena. 

Vesna Medenica: 

Komentariše da je besprekorno uradila. Bilo mi je iznenađenje da je upravo ona dobila 40 poena, a u 
krivici nikada nije radila. 

1. Što se tiče mreže najvećih sudova u kojoj participira Vrhovni sud, kakve koristi ima Vrhovni sud 
od toga? 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše da je besprekorno uradila. 

Zoran Pažin: 

1. Koliko ste bili u Ministarstvu? 

Mladen Vukčević: 

1. Vidio sam da ste u Engleskoj magistrirali, je li tako? Koja je bila tema magistarskog? 
2. Jeste li boravili nekada u tom sudu – sudu pravde? 
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3. Koje ste poslove radili u Ministarstvu pravde? 

 

41. Marija Perišić, savjetnica u Osnovnom sudu u  Podgorici, intervju trajao od 13:54h do 13:58h  

 

Ukupno 68 poena. 

Vesna Medenica: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

Rada Kovačević: 

Bez pitanja. Komentariše gdje je pogriješila. 

 


